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Szanowny Panie Prezydencie,

Mając na uwadze potrzeby mieszkańców całego miasta, trudno nie ulec racjonalnym naciskom swoich sąsiadów, którzy zauważyli, tak jak i
zresztą ja sam często spacerując jedną z głównych ulic dzielnicy Kamień, przy której mieszkam zapadający się chodnik. Przy ulicy Księdza
Jana Pojdy, chodnik w niektórych miejscach zapada się do tego stopnia, że niejako stopniowo "wpływa" do rowu melioracyjnego. Mieszkańcy,
co jakiś czas przypominają aby ten chodnik naprawić dlatego wnoszę o remont kompleksowy chodnika. W przypadku odmowy, proponuję by
przy pomocy RSK naprawić choć części najbardziej krytyczne, tak by chodnik nie znajdował się niebawem w rowie, ale na swoim miejscu i
służył mieszkańcom do chodzenia. 

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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